

聖地牙哥北郡中文學校
二零二三年九月三十日

老師：
班級：

第五週 學校聯絡事項

1、購買新電腦募款活動，即日起開始，請大家踴躍支持！提供學生更好的中文學習環境，詳情請看[網站](#)。

a、Zelle 捐款<treasurer.nccs@sdcca-nccs.org> memo: Fundraising

b、現金或支票(payable to: SDCCA-NCCS, memo: Fundraising) 請交到 703 辦公室。

2、教室變更:雙語學前班教室#803。

3、本週學校活動:

- **全校開學說明會: 10:00-11:00 am 午餐區**

說明會中將介紹學校今年的活動、家長值勤及其他重要訊息，請家長踴躍參加。

- 普通班班級座談會。地點: 各班教室; 詳細時間請洽各班老師。

- **寫字比賽報名即將截止: <https://forms.gle/B3cnMrQrReeZZSbq8>** (比賽日期 10/14, 報名截止 9/30)

比賽相關問題請電郵 contests@sdcca-nccs.org。

比賽當天需要家長幫忙，請上網填寫[家長志工服務Sign up](#)

- 中秋節慶祝活動在學校中庭舉行，歡迎家長一起參加。

4、**近期學校活動: (參考學校全年行事曆)**

- 10/2 (一) 學分班文化課: 參觀文化訪問團表演 學分班學生詳情請洽各班老師

- 10/7 家長代表歡迎會, 中華文化聯誼會主辦迎新活動

- 年刊封面徵稿開始, 徵稿辦法請看報名表: <https://forms.gle/ttjwN2jGUY6ZFm1VA>

- 扯鈴社團 10/7 開課, 歡迎8歲以上學生報名參加: <https://forms.gle/k9puW9X7cPg1nLcb7>

5、**課外活動:**

- 聖地牙哥北郡文教中心課程:

鉛筆素描課程本期主題: 山水 : 9/28 - 11/9 每週四 1:00-2:00pm 報名請電郵:

lc@sdcca-nccs.org

- **10/2 (一) 7:00pm** 來自台灣的「當代樂坊」在聖地亞哥的 **Joan B. Kroc** 劇院演出「讓世界聽見臺灣」購票網站: <https://tinyurl.com/3nyha5me>


- **SDCASEA**中華科工會 提供 **2023**十二年級數名獎學金,截止日為**10月14日**,詳情及申請辦法請至中華科工會網頁下載: <https://www.sdcasea.com/scholarship>

6、**聯絡我們**

- 電子信箱(校務): info@sdcca-nccs.org 家長會: pta@sdcca-nccs.org 

學生姓名 (Student Name): _____ 家長簽名 (Parent Signature): _____

Week 5: Weekly Bulletin

1. **Computers Fundraising Drive! Investing in the future of our students. Please check the school website for [details](#).**
 - Zelle to <treasurer.nccs@sdcca-nccs.org> (memo: Fundraising); or
 - Send cash or a check (payable to SDCCA-NCCS, memo: Fundraising) to the office (room 703).
2. **Classroom change: CSL Pre K Class now in #803**
3. This week's activities:
 - **Back to School Meeting :10:00 AM - 11:00 AM at lunch court**
Important info will be announced. ALL parents are strongly encouraged to attend.
 - Parent-Teacher Conference (regular classes): Please check with your teacher about the schedule.
 - **Handwriting Contest Registration** is due on 9/30
Contest date: 10/14. Registration form: <https://forms.gle/B3cnMrQrReeZZSbq8>
Please direct all contest related questions to contests@sdcca-nccs.org. We need volunteers on the contest day. Please sign up for the [parent volunteer sheet](#).
 - Mid-Autumn Festival hosted by PTA @ BMMS quad
4. **Upcoming Events:**
 - 10/2(Mon) Credit Class Cultural Class. Please check with your teacher for details.
 - **10/7 Room parents welcome party hosted by PTA. Welcome party hosted by SDCCA**
 - Yearbook Cover Design Contest registration has started: <https://forms.gle/ttjwN2jGUY6ZFm1VA>
 - The Chinese YoYo Class at 8:45 AM from 10/7. Suggest kids to be 8+ years old. Registration form: <https://forms.gle/k9puW9X7cPg1nLcb7>
5. **Extra Events:**
 - SDCCA-Learning Center Classes:
 - Scenery and landscape sketch class from 9/28 ~ 11/9 Thursday 1:00 PM - 2:00 PM. Email lc@sdcca-nccs.org for registration.
 - **Formosa Melody Music Center (FMCC), “Sound of Taiwan 讓世界聽見臺灣”, at the Joan B. Kroc Theater on Monday, October 2nd, at 7:00 pm. Purchase Ticket: <https://tinyurl.com/3nyha5me>**
 - **SDCASEA provides three scholarships and one assistantship for high school seniors now. All deadlines are 11:59 PM Pacific time of 10/14/2023. Download the application form from <https://www.sdcasea.com/scholarship/>**
6. **Contact Us**
 - Email (NCCS): info@sdcca-nccs.org PTA: pta@sdcca-nccs.org 

學生姓名 (Student Name): _____

家長簽名 (Parent Signature): _____